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CODI DE VERIFICACIÓ 14514J5A14031V0S01MV  
 

PROCEDIMENT U451 Sessions dels Consells de Districte 

EXPEDIENT NÚM. AJT/19074/2024 DOCUMENT NÚM.  1062167/2024 

ÀREA Districte IV i V 

UNITAT Districte IV i V (La Florida, Les Planes, Pubilla Cases i Can Serra) 

 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DEL CONSELL DEL DISTRICTE V 
 

L’Hospitalet de Llobregat a 20 de març de 2024. 
 

A les dependències de la Regidoria dels Districtes IV-V es reuneix a les 18:30 hores, en sessió 
ordinària el CONSELL DEL DISTRICTE V corresponent als barris de Can Serra i Pubilla Cases, 
prèvia la seva legal convocatòria, sota la presidència de la Regidora Lola Ramos Zafra, assistit 
pel Secretari del Consell Sr. Manuel R. Ortiz Marchena. 
 

 

• Hi són presents a més de la Presidenta del Consell del Districte i el Secretari, els 

membres del Consell següents: 

 
David Gómez Luque regidor en representació del Grup Polític Municipal del PSC. 

Lorena Paricio Blázquez regidora en representació del Grup Polític Municipal de PP. 

Nuria Lozano Montoya regidora en representació del Grup Polític Municipal de 

LHECP-ECG. 

Jaime Padilla Rubio regidor en representació del Grup Polític Municipal de VOX. 

Gregorio Martínez Cruz en representació de l’Asociación de Vecinos de Can Serra.  

Daniel Giménez Barbey en representació de l’Asociación de Vecinos de Pubilla Cases. 

Celestino Raya Rivas en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ CATALANA DE FIBROSI 

QUÍSTICA. 

Asunción Orihuela en representació de l’entitat ASOCIACION DE JUBILADOS Y 

PENSIONISTAS DE PUBILLA CASES. 

Manuel Zurera Berlanga en representació de l’entitat CLUB DE BASQUET SANT JOSEP 

OBRER. 

Rosario Bonat Borrego en representació de l’entitat ASOCIACION DE AYUDA A 

PERSONAS CON DISCAPACIDAD INTELECTUAL ALPI.  
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Elisa Benítez López en representació de l’entitat ASOCIACION DE FAMILIARES DE 

ENFERMOS MENTALES DE L’HOSPITALET-AFEMHOS. 

Isabel Lozano Armero en representació de l’entitat COMISSIO DE FESTES DE PUBILLA 

CASES. 

Marisa Pozo García en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ DE COMERCIANTS DE 

PUBILLA CASES. 

Montse Carrascosa Riu en representació de l’entitat GLOBAL CENTRE D’ESPLAI 

L’ACADEMIA. 

Nabil Garcia Abdellah en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ EGIPCIA A 

CATALUNYA. 

Rosa García Abella en representació de l’entitat EL CIRCULO – Microempresarial y 

professional. 

 

• No assisteixen i excusen la seva absència els membres següents: 

 
Alfonso González Contreras en representació de l’entitat CLUB PETANCA DE PUBILLA 

CASES. 

Cristina Rodríguez Portillo en representació de l’entitat CENTRE D’ESPLAI CAN SERRA. 

Luis Dorado Serrano en representació de l’entitat C.F. LEGENDS L’HOSPITALET. 

Juan Carrillo Cañete en representació de l’entitat GRUP DE FESTES DE CAN SERRA. 

Sandra Tatay Quintás en representació de l’entitat FUNDACIÓ SALUT I COMUNITAT. 

Sheila Beltran Arias en representació de l’entitat CLUB D’ESPLAI PUBILLA CASES – 

CAN VIDALET. 

 

•  No assisteixen i no excusen la seva absència els membres següents: 

 
Didac Montserrat Almecija en representació de l’entitat SOMNIS ASSOCIACIÓ 

CATALANA DE TEATRE. 

Felipe Navarro González en representació de l’entitat ASOCIACION ANDALUZA 

COFRADIA 15 + 1. 

Juan Camacho Rodríguez en representació de l’entitat ACA CASA FUENTEOBEJUNA 

DE CATALUNYA EN L’HOSPITALET. 

Silvia Casola Salvatella regidora en representació del Grup Polític Municipal de ERC-

EUiA. 
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Es comprova l’existència del quòrum per a la celebració de la sessió en segona convocatòria de 

conformitat amb l’art. 37-4 del Reglament Orgànic de Participació Ciutadana de L’Hospitalet de 

Llobregat, vigent, (publicat en el BOP de 25 de febrer de 2013) la Presidència, abans de 

procedir a l’examen dels assumptes inclosos en l’ordre del dia de la sessió ordinària, dona la 

benvinguda als Consellers a la seu de la regidoria dels Districtes IV-V. 

La Presidència agraeix la participació dels consellers i disculpa les absències justificades dels 

consellers excusats.  

Es passa al punt 1 de l’ordre del dia 

 
1.- ACCEPTACIÓ DELS CÀRRECS PELS MEMBRES  DEL CONSELL DE DISTRICTE QUE NO VAN 
PODER PRENDRE POSSESSIÓ A LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL CONSELL DE DISTRICTE. 
 
A continuació es dona lectura a la formula preceptiva de l’article 1 prevista al Reial Decret 

707/1979 de 5 d’abril , pel qual s’estableix la formula de jurament dels càrrecs i funcions 

públiques i el conseller Celestino Raya Rivas en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ 

CATALANA DE FIBROSI QUÍSTICA en pren possessió. 

Es passa al punt 2 de l’ordre del dia 

 

2.- APROVACIO DE LES ACTES DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA DE CONSTITUCIÓ DEL CONSELL 

DE DISTRICTE IV I DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA DE 15 DE NOVEMBRE DE 2023. 

S’aproven els actes sense cap esmena. 

El secretari passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
3.- PRESENTACIÓ PER PART DE DAVID GOMEZ LUQUE, TINENT D’ALCALDIA DE L’AREA DE 
MANTENIMENT I SERVEIS DE LES NOVES ACTUACIONS DE MANTENIMENT I NETEJA. 
 
El tinent d’alcaldia explica el document que ha portat respecte a les noves actuacions que 
s’estan portant a terme a la seva àrea. 
 
Comenta que avui els arbres son un tema de salut pública, que no es poden eliminar i que 
absorbeixen partícules de CO2. 
 
A continuació la Presidència dona la paraula als membres del Consell que vulguin intervenir. 

Gregorio Martínez Cruz en representació de l’Asociación de Vecinos de Can Serra parla sobre 

l’optimització dels recursos. Pregunta quin son els criteris per a la neteja intensiva i sobre les 

actuacions per tal que els rosegador no es mengin el cablejat. 
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Elisa Benítez López en representació de l’entitat ASOCIACION DE FAMILIARES DE ENFERMOS 

MENTALES DE L’HOSPITALET-AFEMHOS comenta la manca d’enllumenat als accessos al local 

de la entitat i que als horts urbans de Can Buxeres no tenen aigua perquè s’ha tallat el 

subministrament. 

Celestino Raya Rivas en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ CATALANA DE FIBROSI 

QUÍSTICA demana mes enllumenat a la sortida del metro de la L1 de Can Serra al costat del 

CEIP Lola Anglada. Demana mes neteja als punts negres que donen vergonya. Comenta també 

que va ser uns dels lluitador per tal que l’actual Parc de Les Planes i de la necessitat de 

disposar d’un depòsit freàtic al parc. Comenta que el parc es un desert i una vergonya el seu 

manteniment i per aquest motiu els veïns no van a aquest espai. 

Manuel Zurera Berlanga en representació de l’entitat CLUB DE BASQUET SANT JOSEP OBRER 

pregunta sobre el temps en reparar alguna cosa que es comunica a l’APP de manteniment i fa 

la pregunta perquè els temes de neteja se solucionen ràpidament però els avisos de 

l’enllumenat no es fan. Torna a demanar la retirada del quiosc a l’avinguda Tomàs Gimenez. 

També demana que es millori el camí cap al Poliesportiu LH Nord ja que es un camí insegur. 

El tinent d’alcaldia David Gómez comenta que molts arranjaments d’aquest tipus fan que 

s’esgoti el pressupost de la contracta de manteniment i que molts d’aquest s’ha de fer via 

inversió. Sobre l’assumpte dels cables que es mengen els rosegadors comenta que s’està 

licitant un nou contracte per millorar aquest problema. Sobre l’enllumenat als voltants del 

local d’Afemhos comenta que anirem a mirar quin es el problema. 

Sobre el punt de llum que comenta el Sr. Raya li respon que el que fa referencia als problemes 

d’enllumenat no som gaire àgils perquè el contracte actual no respon a les necessitats de la 

ciutat i s’està treballant per millorar-lo. 

Referent al freàtic li respon que només es pot utilitzar per netejar els carrer i per regar arbres 

però no a plantes ni a gespa. 

L’hort social te la balsa plena però com a conseqüència de la sequera el Govern de la 

Generalitat no permet el seu us per al reg. 

Sobre la neteja dels contenidors contesta que es netejant i respecte a la retirada del quiosc de 

l’avinguda Tomàs Gimenez comenta que esta en marxa un nou contracte per la retirada 

d’aquest i d’altres que estan pendents. 

El secretari passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
4.- PRESENTACIÓ PER PART DE JESUS HUSILLOS GUTIERREZ, TINENT D’ALCALDIA DE L’AREA 
DE SEGURETAT, MOBILITAT I RECURSOS HUMANS DE LA NOVA ORGANITZACIÓ DE LA 
GUARDIA URBANA.  
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El Sr. Husillos comenta les novetats a la organització de la Guardia Urbana que es torna a 

organitzar tenint en compte el territori. En altres moments totes les unitats feien de tot i ara 

els agents estan adscrits al districtes fruit de que molts veïns i veïnes i entitats de la ciutat ho 

havien demanat. Es recupera la idea del policia de capçalera. 

Comptarem amb un sotsinspector i un sergent de referencia al districte y 6 caporals per als dos 

districtes i tots els agents disponibles al territori. 

Per a l’any 2024 sortiran 42 noves places i 2 agents mes que estaven a l’ajuntament fent altres 

tasques. 

Respecte als vehicles dels agents ens comenta que el mes antic te un any, s’han adquirit 15 

cotxes nous i es el mateix model que te l’ajuntament de Barcelona i com a novetat cometa 

també que aquest vehicles disposen d’un dispositiu DEA (desfibril·lador). 

En breu s’estaran licitant diferents elements per digitalitzar el servei de la Guardia Urbana. 

Es posa en marxa una nova dinàmica de comunicació a les xarxes socials i que l’experiència des 

del mes de gener ha estat molt positiva. 

A continuació la Presidència dona la paraula als membres del Consell que vulguin intervenir. 

La Presidenta del Consell comenta que ja s’estan portant a terme reunions periòdiques amb el 

sotsinspector i el sergent fent feedback de les problemàtiques que ens transmeten els veïns i 

veïnes. 

A continuació la Presidència dona la paraula als membres del Consell que vulguin intervenir. 

Elisa Benítez López en representació de l’entitat ASOCIACION DE FAMILIARES DE ENFERMOS 

MENTALES DE L’HOSPITALET-AFEMHOS comenta que si el 112 servirà per a totes les 

incidències i Jesús Husillos li respon que si. 

Manuel Zurera Berlanga en representació de l’entitat CLUB DE BASQUET SANT JOSEP OBRER 

pregunta sobre el número dels efectius que n’hi ha i quants d’aquests estan al carrer i Jesús 

Husillos respon que 350 i que al carrer depèn dels torns i dels dies. 

Celestino Raya Rivas en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ CATALANA DE FIBROSI 

QUÍSTICA pregunta si es mantindrà el servei de l’INDIA (ambulància de la GU), també pregunta 

que fa la GU amb els incívics que llencen escombraries. També vol saber que farà la DGT amb 

els patins elèctrics. Vol saber si el radar que esta a l’avinguda Isabel La Catòlica també esta en 

funcionament al carril de baixada i per finalitzar explica que coneix un parell de bars a on es 

ven droga.  

Gregorio Martínez Cruz en representació de l’Asociación de Vecinos de Can Serra també 

pregunta sobre el radar i demana també un altre al carrer Pere Pelegrí, entre Faus i Avinguda 

Can Serra. Vol saber com es reben les multes amb un sistema telemàtic i comenta que les 

patrulles a peu donen mes seguretat que amb el cotxe. 
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El tinent d’alcaldia Jesús Husillos respon que la GU està a disposició de les entitats i que per a 

qualsevol policia del mon la seva base es la informació. Comenta també que el Mossos han de 

tenir un paper mes determinant. Comenta que totes les trucades es registren i insisteix en que 

els veïns han de trucar. Sobre el tema dels radars comenta que s’estan fent proves i 

possiblement el radar de l’avinguda Isabel La Catòlica es canviarà i es posaran d’altres; s’ha 

finançat amb Fons del Next Generation i manifesta que els radars no es col·loquen per posar 

multes sinó per millorar la seguretat vial. 

Respecte a la DGT pensa que a finals de l’any recollirà els que es demana, matrícula als 

patinets i una assegurança i respecte als establiments que ha comentat el Sr. Raya pren nota. 

Comenta també que s’han posat mes de 5.000 multes a patinets elèctrics a la ciutat i això es 

molt meritori amb la legislació actual. 

Respecte a l’INDIA comenta que val mols calers i que no n’hi ha cap ajuntament que tingui un 

servei com aquest i per tant s’han d’optimitzar els recursos públics; s’està mirant que es farà i 

comenta que el SEM tindrà 3 ambulàncies mes. 

El 112 es el telèfon de referencia a tota Europa. 

Respecte als incívics i els contenidors comenta que s’ha de millorar la coordinació entre l’Àrea 

de Manteniment i la GU i també amb els agents cívics que creu que poden donar mes del que 

ara donen. 

Respecte al número d’agents reitera que tenim 350 efectius, en tres torns, amb vacances i amb 

absentisme i que aquest números estan per sobre dels municipis de l’entorn: Fent el càlcul dels 

agents, torns....surten uns 70/80 agents per torn. 

La Presidenta comenta que en aquest Consell s’ha parlat de 2 dels punts mes importants i que 

des de l’ajuntament s’ha recollit el sentit de la ciutadania. 

Es passa al punt 5 de l’ordre del dia 

 
5.- PRECS I PREGUNTES 
 
Nuria Lozano Montoya regidora en representació del Grup Polític Municipal de LHECP-ECG 

proposa incorporar un punt sobre la pacificació dels entorns escolars i llocs als districte a on 

pugui ser interesants guanyar espai pels vianants. 

 
I no havent-hi mes assumptes a tractar la Presidenta del Consell declara finalitzada la sessió a 
les 20:38 hores, de la qual s’aixeca la present acta per a deixar constància dels assumptes 
tractats i, si s’escau, aprovats que firma la Presidenta del Consell junt amb mi, el Secretari. 
 

 


